
(1)  Styrelsemöte Hörby Brukshundsklubb 11 januari 2022 

 

Närvarande: Marie N, Pauline N, Gittan D, Josefine T, Lottie K, 

Inbjudna: Gunilla Andersson, Therese Bernqvist. 

Icke närvarande; Ingrid D, Ingalill L, Anette L, Gabriella S 

 

 

1. Mötet öppnades och ordförande Marie N hälsade alla välkomna. 

 

2. Val av mötesordförande: Marie N 

 

3. Val av protokollskrivare: Josefine T 

 

4. Val av 1 justerare: Gittan D 

 

5 Fastställande av dagordningen: tillägg på punkten 9F – årsmöte 

 

6. Föregående mötesprotokoll: lades till handlingarna 

 

7. Ekonomi: Marie genomgick ekonomin se bif . 

 

8. Inkommande post. 

 

9. Styrelsens ärende för dagen. 

   

 A) Ska KM kosta? Hur gör vi med KM? 

  Frågor som kom upp – 

 

Gunilla tog upp en diskussion gällande Bruks och Patrull - kan vi klara av att anordna ett KM 

genom att få funktionärer och domare som kan ställa upp då det är ganska stort arrangemang? 

Agility sektorn – har egna domare och kan även få ihop funktionärer. 

Rally lydnad – ingen representant var med på mötet. 

 

Vi diskuterade hur mycket det ska kosta? 

Vad ska maten kosta? Anmälningsavgift? 

- vi kom fram till att en avgift på 50 kr per ekipage och då ingår även lunch. 

 

Vi hade en diskussion om vi kunde ha ett eget KM och ha tex en agility bana och även moment 

inom lydnad och spår. 

Denna skulle i så fall vara anpassad så att så många som möjligt kan vara med. Vi diskuterade även 

möjligheten att varje sektor skulle kunna ge en liten 

 

 

introduktion inom de olika sektorerna. Ev. i form av ”prova på” dag på klubben. 

 

Vi diskuterade om vi kan anordna ett ”öppet hus” för allmänheten som sist vi hade det. Då var det 

många besökare som kom. 

 

Vi tar upp detta på kommande instruktörs möte för vidare diskussion. 

 

B) Terrier utställningen lördagen den 21 maj 2022-bordlägges till nästa möte med mer information. 

 



C) Träningsgrupp - 

  

D) Påminnelse om budgetmöte den 12/1 kl 10.30 

 

E) Valberedningens förslag. – Ingrid D och Marie N har haft en diskussion med valberedningen då 

det varit lite rörigt med valen eftersom vi inte hade något årsmöte för 2020. 

 

F) Årsmöte – vi avvaktar och följer utvecklingen av Covid 19 

 

10. Genomgång av åtgärdslistan – bordläggs till nästa möte 

 

11. Övriga frågor. Inga övriga frågor. 

 

Marie tackat för visat intresse och avslutade mötet 

 

                                                                                                                                   

__________________________________________                        

ordförande Marie Nordgren                                      

 

 

 

__________________________________________ 

sekreterare Josefine Trotzig 

 

 

_________________________________________                                          

Justerare Gittan Dagny 

 

 

 

Nästa styrelsemöte är: 

 

1 Mars kl. 18.30 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


